
 

 

Kort verslag op hoofdlijnen van het gesprek over het cultuurhuis 

op dinsdag 13 juni om 16.00 uur in het gemeentehuis van Woudenberg 

Aanwezig:  Cees de Greef  - Hip en Handgemaakt 

  Nicole Stoltenkamp - Reinaerde 

  Zaira van den Boogaard - Gemeente 

   Jolanda Aartssen   - Gemeente 

Beide partijen zitten niet in de werkgroep voor het cultuurhuis omdat zij geen 

direct contract met de gemeente hebben. Zij vervullen echter wel een vaste rol 

binnen het cultuurhuis. Dit gesprek geeft hen de gelegenheid hun ervaringen 

en toekomstplannen te delen. Zodat deze kunnen worden meegenomen in het 

totaal van overwegingen. 

Huidige situatie` 

Voor Hip & Handgemaakt is de rol zoals zij die nu spelen in het cultuurhuis 

prima. De plek, bij de ingang, waar hun artikelen worden gepresenteerd bevalt 

goed. Een wens zou nog zijn om hier bijvoorbeeld een mooie meidenkast voor 

te kunnen plaatsen die past binnen het cultuurhuis. 

Ook Reinaerde is blij met de rol die zij momenteel vervullen binnen het 

cultuurhuis. Het is voor hun cliënten een mooie plek midden in de samenleving 

om hun diensten te verlenen. Dit willen zij graag behouden en past ook bij de 

visie van Reinaerde. 

Samenwerking 

Beide partijen vinden samenwerking belangrijk. Voor Hip & Handgemaakt is 

niet altijd duidelijk wie nu wat aanstuurt en welke opdracht er (vanuit de 

gemeente) ligt voor het cultuurhuis. Zij zouden graag meer helderheid hierover 

willen zodat zij daar (nog) beter op kunnen aansluiten. 

Ook Reinaerde geeft aan een gezamenlijk vertrekpunt en wederkerigheid van 

belang te vinden. Medewerkers van Reinaerde bieden ondersteuning aan hun 

cliënten waar nodig. In onvoorziene gevallen is soms een melding uit de 

omgeving wenselijk. 

Hip & Handgemaakt mist Reinaerde in het gebruikersoverleg en zal dit tijdens 

het overleg aankaarten. Reinaerde sluit hier (indien mogelijk) graag bij aan.  

  



 

 

Toekomstplannen 

Hip & Handgemaakt ziet een wisselwerking met bezoekers van andere 

activiteiten en wil die rol graag behouden en waar mogelijk versterken. Ook de 

samenwerking met andere partijen, bijvoorbeeld bij het organiseren van 

activiteiten, vinden zij van belang. 

Reinaerde heeft gehoord over plannen voor mogelijke versterking van de 

horecafunctie. Zij geven aan dat de bijdrage die zij en hun cliënten nu leveren 

voor hen het maximale is. Zij zijn geen ondernemers en blijven zorgverlener. Zij 

schuiven dan ook in bij wat er gebeurt.  

Tot slot 

Voor mogelijke extra inkomsten kan worden gedacht aan een uitgebreider 

loket voor pakketpost (meer aanbieders).  

Beide partijen geven aan dat het emailadres dat is gebruikt om dit gesprek tot 

stand te brengen mag worden gedeeld met  HEVO (het onderzoeksbureau) om 

de uitnodiging voor medewerkers, vrijwilligers en gebruikers van het 

Cultuurhuis toe te zenden. Deze vindt plaats in het cultuurhuis op 26 juni 2023 

om 17.00 uur. 

 


